
Protokoll styrelsemöte 2-22 16 augusti 2022
Digitalt möte via Teams

Ledamot

Johan Vesterlund, ordf. JV x

Jerry Ahlström, vice ordf. JA x

Mårten Strömberg MS x

Erich Brandner EB X

Göran Kihlstrand GK X

Carl von Friesendorff CF x

Ersättare

Nils Holmqvist
NH

Lennart Hansson
LH

Anna Sorelius
AS

x

Magnus
Pettersson MP

Björn Abelson
BA

x

Thomas Quist
TQ

x

Adjungerad

Charlotte Carlsson, Länsstyrelsen CC x

Sofia Jezek, NSVA SJ
X

Thomas H Persson, VA SYD TP x

Malin Olbers, Calluna AB, sekreterare MO (föräldraledig)

Gabriella Björk, Calluna AB, kassör GB x



Håkan Sandsten Calluna AB, tekn. sakk., sekreterare HS x

Per Olsson, Niras PO (punkt 1-5) x

Annika Stål Delbanco, Calluna AB, administratör AD

Dagordning
1. Mötets öppnande
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av justerare
Thomas H. Persson valdes till justerare.

3. Godkännande dagordning
Dagordningen godkändes med justeringen att lägga till en ny punkt nummer 8.

“Administrationen för ÖVF 2023-”

4. Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes av styrelsen.

5. Rapport från recipientkontrollen

Per Olsson föredrog för recipientkontrollen. Färdig data finns till och med juli.

a) Temperatur ytvatten: Höganäs ligger på medelvärdet. Lundåkrabukten, juli
sticker ut betydligt lägre ytvattentemperaturer, samma sak i Lommabukten
och i Klagshamn. Detta beror på kraftig blåst där kallt vatten strömmat ut från
Östersjön.

b) Bottentemperatur: Höganäs långt över det normala, det gäller även
Lundåkrabukten och Lommabukten men inte i mätpunkt 5:2.

c) Salthalten: I ytvattnet är det inte så stor skillnad i Höganäs, men i Lundåkra,
Lommabukten är den lägre. I bottenvattnet ligger det långt under det normala
i Lundåkrabukten och Lommabukten. Det syns även något vid mätpunkt 1:1.

d) Syrehalten i botten: I Höganäs började året gott på grund av rejäla stormar,
men det har vänt mot slutet. Lommabukten och Lundåkrabukten började på
samma sätt men har inte haft samma tapp som Höganäs.

e) Växtplankton: Inga avvikelser har påvisats.

6. Ekonomirapport
Styrelsen lade rapporten till handlingarna.

7. Medlemsfrågor
a) Rekrytering
Styrelsen diskuterade rekryteringar till ÖVF. Punkten lades till handlingarna.

b) Finansiering



Styrelsen förde en diskussion om finansieringsmöjligheter genom bidrag.
Punkten lades till handlingarna.

8. Beslut om administration för ÖVF 2023-
Kommunerna har fått frågan om att överta administrationen för ÖVF från och med

2023. Lomma kommun har inkommit med möjlighet att överta administrationen.

Styrelsen beslutade att bifalla att Lomma kommun får överta administrationen från
och med 2023 samt att ge AU i uppdrag att teckna avtal med Lomma kommun för
detta.

9. Kommande styrelsemöten
Styrelsen noterade att nästkommande styrelsemöte sker den 15 november.

10. Övriga frågor
a. Administrationen 2022 – information & rapport upparbetade timmar
Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna.

11. Mötets avslutande

Ordföranden tackade styrelsen för ett gott möte och avslutade mötet.


